
Mötesprotokoll

Styrelsemöte, I-sektionen

Tid: tisdag den 20 november 2012 klockan 12.00

Plats: Styrelserummet, M-huset

Närvarande: Jacob Adamovic, Maria Blomberg, Ylva Teleman, Charlotte Gunsjö, Axel Eriksson, Olof Wikman, Linnea Karell, Angelika Jansso, Marcus Witting, Victor Bodin, Gabriella Åkerberg, Conrad gerlach och Erik Eliasson. Linnea Kraft närvarade vid punkt 8 på dagordningen.

Ärenden:

1. Mötet öppnas

2. Val av mötessekreterare

Angelika valdes som mötessekreterare.

3. Godkännande av dagordning och mötets utlysande

Dagordningen godkändes med tilläggen Stormöte, Prylförråd och Ljus- och Ljudutrustning.

4. Föregående mötesprotokoll

Ingen särskilt från föregående möte krävde uppföljning.

5. Actionpoints

Erik och Conrad har ännu inte lyckats installera tv:n som ska hänga i foajén. Planerar att vara helt klara innan jul.

Bilprojektet har Viktor Sköld tagit över.

6. Utskotten rapporterar

6.1. Info

Hemsidan går framåt. Hoppas på att vara klara till jul. I-type släpps under lunchen den 22 november.

6.2. Sexi

Hade stort möte 19/11 om vårens stora event. Kommer ha I-pub den 29 november och en julmiddag eventuellt den 5 december. Biljetter till detta släpps nästa vecka.

6.3. Au

Pratat mycket om de frågor som grupperna vill ha svar på under konferensen. En stor fråga är ifall man ska flytta INKA till höstterminen vilket verkar vara bra om man jämför med de andra skolorna.

I veckan ska Au ha en stor träff med alla sina grupper.

Har börjat överlämningen.

6.4. Ivent

Har startat upp tre projekt för icke-aktiva och Joar ska utvärdera hur det bör gå till och

hur mycket hjälp dessa grupper behöver.
Har pratat med NGI om event.
Håller i Lunchbeateventet torsdag lunch 22 november.
Arbetar även med universitetsligan.

6.5. Kåren

Heltidarna har valts. Fullmäktigevalet pågår fortfarande.
Har under helgen eventet F1 Röj.

6.6. Inuti

Vårresans anmälan är stängd och det blir ingen extrabuss.

6.7. SRI

CEQ-möten har börjat. En ny kurs i specialiseringen ”Affär och innovation” har fått mycket bra kritik.
SRI kommer behöva mer hjälp för att kunna dra i utvärderingen av obligatoriet om vi vill få igenom förändringar.

7. Äskningar

AU: Äskar om 200 kr för den stora gruppträffen. Styrelsen godkände att dessa 200 kr istället går över budgeten.

NGI/BGI: Äskar om 500 kr för fika och 500 kr för dryck till ett event. Styrelsen godkände 500 kr för fika och 200 kr för dryck.

Mentor: Äskar om 1000 kr för att åka till Stockholm och försöka få fler mentorer från Alumnis after work. Styrelsen godkände äskningen i sin helhet.

8. Tankar om I-konferensen i vår

Linnea Kraft kommer vara projektledare för I-konferensen i Lund till våren.

- Grupper och Utskott ska involveras och hjälpa till med lunch/frukost och vid alla olika event.

- Kan vara bra att ha extra värdar som kan hjälpa till vid behov.

- Ska finnas en projektgrupp inom styrelsen som tar fram diskussionsunderlag inför konferensen.

- Kan vara en bra idé att skicka ut information om de olika skolornas sektioner i för väg.

- Datum för konferensen är preliminärt bestämt till 25-28 april.

9. Överlämning

Bör börja nu med överlämningarna.

10. Datumplanering

Visionsmötet nästa vecka flyttas till måndagen den 3 december klockan 17.

11. Övrigt

11.1. Stormöte

Stormöte kommer hållas nästa torsdag 29 november.

11.2. Städning av prylförråd

Prylet ska städa sitt förråd onsdagen den 21 november. Vill ha hjälp från Ivent och presidiet.

11.3. Ljus- och Ljudutrustningen

Ivent ska använda utrustningen på torsdagens event och i dagsläget är olika delar av utrustningen spridd bland olika medlemmar på sektionen.

Bör endast användas i sektionssyfte. Sexi ska utveckla en uthyringspolicy till mötet den 4 december.

12. Nästa möte

Nästa möte blir tisdagen den 20 oktober 2012

13. Mötet avslutas

Angelika Jansson, sekreterare

Victor Bodin, justerare